

ဘုရားသခင်၏ ရည်ရွယ်ချက် ပန်းတိုင်မှာ သူ၏ အသင်းတော် ကြီးထွားရင့်ကျက်လာရန် ဖြစ်သည် ဖေ့က ၄:၁၁-၁၆

ဘုရားသခင်သည် ဝိညာဉ်ဆုကျေးဇူး ဖြစ်ပေါ်စေရန် အသင်းတော်ထံသို့ ပေးအပ်ခဲ့သည်- "ခရစ်တော်၏ ကိုယ်တော်ကို တည်ဆောက်၍၊ ဓမ္မဆရာ၏ အမှုကို ပြုတတ်မည်အကြောင်း၊ ထိုသခင်သည် လူအချို့တို့ကို တမန်တော်အရာ၌၎င်း၊ အချို့တို့ကို ပရောဖက်အရာ၌၎င်း၊ အချို့တို့ကို သာသနာပြု အရာ၌၎င်း၊ အချို့တို့ကို သင်းအုပ်ဆရာ၊ ဆရာအရာ၌၎င်း၊ ခန့်ထားတော်မူ၏" ငယ် ၁၁-၁၂

ဤဆုကျေးဇူး ဖြစ်ပေါ်စေရန် ရည်ရွယ်ချက် သုံးခုအတွက် ပေးထားသည်- "ခရစ်တော်၏ ကိုယ်တော်ကို တည်ဆောက်၍ ဓမ္မဆရာ၏ အမှုကို ပြုတတ်မည်အကြောင်း၊ သန့်ရှင်းသူတို့ကို ပြင်ဆင်ခြင်း အလိုရှိ" ငယ် ၁၂

- သန့်ရှင်းသူတို့ကို တည်ဆောက်ခြင်း- တည်ဆောက်ခြင်း ဆိုသည်မှာ ပြည့်စုံခြင်း၊ အစေခံဖို့ အရည်အချင်း ပြည့်စုံရန် ပြုလုပ်ခြင်းနှင့် ကြေမ့သွားသော အရိုးတို့ကို ပြန်ဆက်ခြင်းဖြစ်သည်။ သန့်ရှင်းသူ အပေါင်းတို့သည် ခရစ်တော်၏ ခန္ဓာကိုယ်၌ အစေခံရန် တန်ဆာဆင်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။
- အမှုတော်လုပ်ငန်းအတွက် လုပ်ဆောင်ရန်ဖြစ်သည်- ဆုကျေးဇူး တစ်ခုချင်းစီသည် မိမိနှင့်ကိုက်ညီသော အမှုတော်ဆောင်ရွက်ရန်ဖြစ်သည်။ ထိုမှသာ တစ်ဦးချင်းစီ စံစားရသော ကျေးဇူးတော်ကို ခန္ဓာကိုယ်ထဲသို့ အစေခံရန် လွှတ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။ ခန္ဓာကိုယ်သည် တမန်တော်၊ ပရောဖက်၊ သာသနာပြုဆရာ၊ သင်းအုပ်နှင့် ဆရာ၏ ကျေးဇူးတော်ကို ရရှိ၍ ကြီးထွားရင့်ကျက်ခြင်းသို့ ခေါ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်သည်။
- တည်ဆောက်ပေးရန်၊ သို့မဟုတ် ခရစ်တော်၏ ခန္ဓာကိုယ်ကို တည်ဆောက်ပေးရန်ဖြစ်သည်။ ယေရှုသည် သူပေးထားသော

ဆုကျေးဇူး ဖြစ်ပေါ်စေရန် သူ၏ အသင်းတော်ကို တည်ဆောက်ပေးနေသည်။ အသင်းတော်သည် ကြီးထွားရင့်ကျက်မှု အပြည့်အဝရှိရန် ဝိညာဉ်ဆုကျေးဇူး ငါးမျိုးပေါ်လှောင်၊ အပြည့်အဝ ထူထောင်ရန်နှင့် လည်ပတ်မှု မရရှိနိုင်ပါ။

တိုင်အောင်- ဤအမှုတော်လုပ်ငန်းများ အောင်မြင်ရန် ပန်းတိုင်တစ်ခုရှိပြီး၊ အသင်းတော်ကို ရင့်ကျက်လာစေရန်ဖြစ်သည်။

ဤရည်မှန်းချက် အောင်မြင်ခဲ့ကြောင်း ပြသသည့် ဆိုင်းဘုတ်များက မည်သည့်အရာများ ဖြစ်သနည်း။

(၁)။ "ငါတို့ရှိသမျှသည် ယုံကြည်ခြင်းသို့... ရောက်ကြသည်တိုင်အောင်" ငယ် ၁၃။ ဆိုလိုသည်မှာ ကျွန်တော်တို့သည် "ဘာသာတရားဆိုင်ရာ အမှန်တရားကို တသမတ်တည်း ရှိခြင်းသည်" ကျွန်ုပ်တို့ ယုံကြည်သောအရာနှင့် ပတ်သက်၍ တစ်လုံးတဝတည်း ရှိခြင်းကို ဆိုလိုသည်။ ရှင်ယုဒက ကျွန်တော်တို့ကို တိုက်တွန်းနှိုးဆော် ပေးသည်မှာ၊ "သန့်ရှင်းသူတို့၌ အထက်က အပ်ပေးခဲ့ပြီးသော ယုံကြည်ခြင်းတရားဘက်မှာ သင်တို့သည် ကြီးစား၍ တိုက်လှန်စေခြင်းငှါ၊ နှိုးဆော်သွေးဆောင်၍ ရေးလိုက်ရသော အကြောင်းရှိ၏" (ယုဒ ၃)။ ၎င်းသည် "တမန်တော်တို့၏ ဩဝါဒ" ဖြစ်သည် (တမန် ၂:၄၂)။

အသင်းတော်သည် ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်ကို ယုံကြည်ခြင်း၌ တစ်လုံးတစ်ဝတည်း ရှိလာရန်ဖြစ်သည်။ "သင်တို့သည် ... တပျားတည်းသော စိတ်ဝိညာဉ်၌တည်၍၊ ဧဝံဂေလိတရား (နှုတ်ကပတ်တော်)နှင့်ဆိုင်သော ယုံကြည်ခြင်း အဘို့အလိုရှိ တည်တံ့တည်တည်း ကြီးစားအားထုတ်ကြသည့် အကြောင်းအရာကို ... ပြု၍သာနေကြလော့" (ဇိလိပို့ ၁:၂၇)

(၂)။ "ဘုရားသခင်၏ သားတော်ကို သိကျွမ်းခြင်း၌" ငယ် ၁၃။ ဤ "သိ ကျွမ်းခြင်း"၏ ဆိုလိုရင်းမှာ ဘုရားသခင်၏ သားတော်ကို အမှတ်ပြုခြင်း၊ ပြည့်စုံစွာ ခွဲခြားတတ်ခြင်းဖြစ်သည်။ ရှင်ပေါလုသည် ကောလောသဲ အသင်းတော်အတွက် ဆုတောင်းပေးသည်မှာ၊ သူတို့သည် "မည်သောဘုရားနှင့် ခရစ်တော်၏ နက်နဲသောအရာကို နားလည်နိုင်သော ဉာဏ်၏ စည်းစိမ်းအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံ၍" (ကော ၂:၂)

ကျွန်တော်တို့ထံသို့ ထင်ရှားလာသော ဘုရားသခင်၏ သားတော်သည် အဘယ်သို့သောသူ ဖြစ်သည်ကို သိနိုင်ရန် နက်နဲသောအရာ သိကျွမ်းခြင်းဖြစ်သည်။

ဤအကြောင်းအရာနှင့် ပတ်သက်၍ ရှင်ပေါလုသည် ဗျာဒိတ်ရရှိခဲ့သည်။ "ကိုယ်တော်သည် အသက်ရှင်တော်မူသော ဘုရားသခင်၏သားတော် ဖြစ်တော်မူသည်" (မသံ ၁၆:၁၆) ထို့နောက် ဤဗျာဒိတ်တော်ကို ရရှိသောသူထံသို့ ယေရှုက "ငါအသင်းကို ငါတည်ဆောက်မည်" ဟု ပြောခဲ့သည် (မသံ ၁၆:၁၈)

ဘုရားသခင်၏ သားတော်သည် ယေရှု မေရိယာသည် အာကာရိသော ကတိတော်၏ ဘုရင်ဖြစ်သည်။

(၃)။ "ခရစ်တော်၏ ပြည့်စုံခြင်း ပမာဏ အရပ်တည်းဟူသော ကြီးရင့်သော လူအဖြစ်သို့ ရောက်ကြသည်တိုင်အောင်" ငယ် ၁၃။ "ပြည့်စုံခြင်း"သည် အဆုံးသို့ရောက်ခြင်း၊ ပြီးမြောက်ခြင်းကို ဆိုလိုသည်။ ၎င်းသည် ပြီးပြည့်စုံသော (အလုံးစုံပြီးပြည့်စုံသော) ခိုင်ခံ့မှုကို ရည်ညွှန်း၍ တစ်ခုလုံးဖြစ်ခြင်းဟူသော အတွေးတွင် ရင့်ကျက်မှုကို ဆိုလိုသည်။ ယောဟန် ၁၇:၂၅၀ ယေရှုက ကျွန်တော်တို့အတွက် ဆုတောင်းပေးသည်။ "ကိုယ်တော်သည်လည်း အကျွန်ုပ်၌ ရှိတော်မူသော အားဖြင့် သူတို့သည် တလုံးတဝတည်းဖြစ်၍ တလုံးတဝတည်း၌ စုံလင်စေခြင်းငှါ၎င်း"

"အတိုင်းအတာမြင့်ခြင်း" ဆိုသည်မှာ အရွယ်အစား သို့မဟုတ် အသက်ရွယ်များ၊ အရွယ်တူခြင်း သို့မဟုတ် ကြီးမားခြင်းကို ဆိုလိုသည်။ အသင်းတော်သည် တိုင်းတာလျက်ရှိ၍၊ အဆိုပါတိုင်းတာခြင်းသည် ခရစ်တော်၏ ပြည့်စုံခြင်း အတိုင်းအတာ၌ တည်ရှိခြင်းကို တိုင်းတာသည်။

ဘုရားသခင်သည် လူကို မိမိ၏ ပုံသဏ္ဍာန်တော်နှင့်အညီ အစအစဦး၌ ဖန်ဆင်းခဲ့သည်။ သူ၏ အသင်းတော်ဖြစ်သော ဤကိုယ်ခန္ဓာသည် "စုံလင်သော လူသား" သို့ ရောက်ရမည်ဟူသော သက်သေသာဓကမှာ ကျွန်ုပ်တို့သည် ရောင်ပြန်ဟပ်နေခြင်းဖြစ်သည်။ ကျွန်တော်တို့သည် "သားတော်၏ ပုံသဏ္ဍာန်နှင့် တညီတည်းဖြစ်စေခြင်းငှါ ရှေ့မဆွက ခွဲခန့်မှတ်သားထားတော်မူ၏" (ရောမ ၈:၂၉)။ အသင်းတော်သည် "ဤသား၏ ပုံသဏ္ဍာန်ကို ဆောင်သကဲ့သို့၊ ကောင်းကင်သား၏ ပုံသဏ္ဍာန်ကို ဆောင်ကြလိမ့်မည်" (၁ကော ၁၅:၄၉)။

(၄)။ "အကြောင်းမူကား၊ သူတပေးတို့သည် လူပရိယာယ်နှင့် အပြစ်သို့ သွေးဆောင်ခြင်းငှါ လှည့်ဖြားပြောဆိုသဖြင့်၊ ငါ တို့သည် နောက်တဖန် ခပ်သိမ်းသော သြဝါဒလေတိုက်၍ ဖ ရှိဖရဲလွင့်သွားသော သူငယ်မဖြစ် ဘဲလျက်" ဝယ်၁၄။ ကော ဝိနည်းများထံသို့ ရှင်ပေလုတိုက်တွန်းသည်မှာ - "သင်တို့သည် ဉာဏ်အ ရာ၌ သူငယ်မဖြစ်ကြနှင့်...။ ဉာဏ်အရာ၌ အသက်ကြီးသောသူ ဖြစ်ကြ လော့" (၁ကော ၁၄:၂၀)။

ဟေပြီစာအုပ် ရေးသားသောသူသည် သူရေးသားပေးလိုက်သည့် လူ များသည် ကလေးသူငယ်အရွယ်၌ ကျန်ရှိနေသောကြောင့် အပြစ်တင် ခဲ့သည်။ "သင်တို့သည် ကာလကြာသောကြောင့် ဆရာအဖြစ်သို့ ရောက်သင့်သော်လည်း ... ကြေခဲသောအစာကို မသုံးဆောင်၊ နို့ကို သာ သုံးဆောင်ရသောသူ ဖြစ်ကြ၏။ နို့ကိုသာ သုံးဆောင်သောသူ မည်သည်ကား သူငယ်ဖြစ်သောကြောင့် ဖြောင့်မတ်ခြင်းတရား၌ လေ့ လာခြင်း မရှိ" (ဟေပြီ ၅:၁၂-၁၃)။

သို့သော် ရင်ကျက်ခြင်းသို့ ရောက်သောသူတို့သည်၊ "ကောင်းကျိုး မ ကောင်းကျိုးကို ပိုင်းခြား၍ သိနိုင်သော ဉာဏ်ပေးတတ်သော၊ အကြား အမြင်၊ အတွေ့အစမ်းများသော သူတည်းဟူသော စုံလင်သော အရွယ် ရှိသော သူတို့မူကား၊ ကြေခဲသော အစာအဟာရကို သုံးဆောင်ရကြ ၏" (ဟေပြီ ၅:၁၄) သွန်သင်၍ ရသောသူများဖြစ်ကြသည်။

ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော် တရားတော်၌ ပြည့်စုံခြင်းသို့ ကြီး ထွားရန် အချိန်ရှိသည်။ ကျွန်တော်တို့ ဖြစ်သင့်သည့် အရာကို ပေတ ရုက၊ "သမ္မာတရားကို သင်တို့သည် နားလည်၍ တည်ကြည်ခြင်း ရှိ သော်လည်း" ကျွန်တော်တို့သည် "ပရိယာယ်နှင့် ပြင်ဆင်သော ဒဏ္ဍာ ရီစကားကို မလိုက်" (၂ပေ ၁:၁၂-၁၆)။

ကျွန်တော်တို့သည် ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်တရားအားဖြင့် တည်ဆောက်ခြင်း ရှိသောအခါ၊ ကျွန်တော်တို့သည် "ဖရိုဖရဲ လွင့်သွား ခြင်း" ၌ မရှိတော့ပါ။

(၅)။ "မေတ္တာစိတ်နှင့် သမ္မာတရားကို ပြောဆိုခြင်း" ဝယ်၁၅ ယေ ရှုသည် သူတပည့်များအတွက် ဆုတောင်းပေးခဲ့သည်မှာ "ကိုယ်တော် ၏ သမ္မာတရားအားဖြင့် သူတို့ကို သန့်ရှင်းစေတော်မူပါ။ ကိုယ်တော်၏

နှုတ်ကပတ်သည် သမ္မာတရားဖြစ်ပါ၏" (ယော ၁၇:၁၇)။ သမ္မာတရား သည် ဘုရားသခင်၏ နှုတ်ကပတ်တော်ဖြစ်သည်။ ဤနှုတ်ကပတ် တော်ကို ချစ်ခြင်းမေတ္တာအားဖြင့် ကျွန်တော်တို့ ပြောဆိုရမည့် အရာ ဖြစ်သည်။

ခရစ်ယာန်များသည် အမှန်တရားကို ပြောဆိုရန် အခိုင်အမာ ရှိခဲ့သော် လည်း ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့် ပြောဆိုခြင်း မရှိသောကြောင့်၊ ၎င်းသည် ခရစ်တော်၏ ခန္ဓာကိုယ်အတွင်း ကွဲပြားခြင်းနှင့် ပြိုကွဲခြင်းတို့ကို ဖြစ် ပေါ်စေသည်။ ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့် ပြောဆိုခြင်းသည် ရွေးနှုတ်ခြင်း စည်းလုံးမှုကို ယူဆောင်ပေးနိုင်ပြီး၊ သန့်ရှင်းသူများအား အတူတကွ လုပ်ဆောင်စေနိုင်သည်။

(၆)။ "ဦးခေါင်းတည်းဟူသော ခရစ်တော်မှာ အရာရာတို့၌ ကြီးပွားကြမည်" ဝယ်၁၅။ ဤကြီးပွားရင့်ကျက်ခြင်း ရှိလာသော အသင်းတော်သည် ခရစ်တော်၏ ခန္ဓာကိုယ်ဖြစ်သည်။ "အသင်းတော် တည်းဟူသော ကိုယ်၏ဦးခေါင်း ဖြစ်တော်မူ၏" (ကော ၁:၁၈)။ "ခရစ်တော်သည် အသင်းတော်၏ အပေါ်မှာ ခေါင်းဖြစ်တော်မူသကဲ့သို့ ...ခရစ်တော်သည်လည်း မိမိကိုယ်ကို ကယ်တင်သောသူ ဖြစ်တော်မူ ၏" (ဖေက ၅:၂၃)။

ဤရင်ကျက်သော ခန္ဓာကိုယ်သည် ခရစ်တော်၏ ပြည့်စုံခြင်းဖြစ်သည်။ "ခြေဘဝါးတော်အောက်သို့ အလုံးစုံတို့ကို ချထားသဖြင့်၊ အသင်းတော် အဘို့ အလိုငှါ၊ သူ့ကို အလုံးစုံတို့၏ အချုပ်အခြာဦးခေါင်း ဖြစ်စေတော် မူ၏။ ထိုအသင်းတော်ကား၊ အလုံးစုံတို့ကို အလုံးစုံနှင့် ပြည့်စုံစေ တော်မူသောသူ၏ ပြည့်စုံခြင်းတည်းဟူသော ခရစ်တော်၏ ကိုယ်ဖြစ် သတည်း" (ဖေက ၁:၂၂-၂၃)။

(၇)။ "ထိုဦးခေါင်းမှာ၊ အဆစ်အပိုင်းများတို့သည် အားဖြည့်သဖြင့်၊ တကိုယ်လုံးသည် စေ့စပ်ထုံးဖွဲ့လျက်" ဝယ် ၁၆။

ကိုယ်ခန္ဓာတွင် အစိတ်အပိုင်းများ မြောက်များစွာရှိ၍၊ ထိုအစိတ် အပိုင်းများသည် မတူညီသော လုပ်ငန်းတာဝန် ရှိကြသည်။ "ကိုယ်တစ် ခု၌ အင်္ဂါအများရှိသည်ဖြစ်၍၊ ထိုအင်္ဂါများသည် ဆောက်ရွက်စရာအမှု တစ်ခုတည်း မရှိသကဲ့သို့၊ ထိုအတူ၊ အများဖြစ်သော ငါတို့သည် ခရစ် တော်၌ တကိုယ်တည်းဖြစ်၍ အသီးသီး အင်္ဂါချင်းဖြစ်ကြ၏" (ရောမ ၁၂:၄-၅)။ ခန္ဓာကိုယ်အဆစ်များသည် ဆက်ထားသကဲ့သို့ ကျွန်တော် တို့သည်လည်း ဆက်ထားကြသည်။

အမှုတော်လုပ်ငန်းအတွက် ဆုကျေးဇူးငါးမျိုးဖြင့် တန်ဆာဆင်ပေးပြီး နောက်၊ အစိတ်အပိုင်း တစ်ခုချင်းစီသည် ဦးခေါင်း(ခရစ်တော်)နှင့် မှန် ကန်စွာ ဆက်စပ်မှုရှိလာပြီး လုပ်ငန်းတာဝန် စတင်လာသည်။ ဤအ ရာသည် အသင်းတော်ရင့်ကျက်လာခြင်း နည်းလမ်းဖြစ်သည်။

၎င်းသည် "ဦးခေါင်းမှာ၊ အဆစ်အပိုင်းများတို့သည် အားဖြည့်သဖြင့်၊ တ ကိုယ်လုံးသည် စေ့စပ်ထုံးဖွဲ့လျက်၊ အသီးသီးအင်္ဂါများ ကိုယ်ငန်းကိုယ် တာအတိုင်း ပြုပြင်သည်နှင့်အညီ၊ မိမိကိုယ်ကို မေတ္တာ၌ တည် ဆောက်ခြင်းငှါ ကြီးပွားစေတတ်၏" (ဝယ် ၁၆)။

"လုပ်ဆောင်ခြင်းသည်" "စွမ်းအား"ကို ဆိုလိုသည် ၎င်းသည် ခန္ဓာ ကိုယ်၏ အင်္ဂါတိုင်းတွင်ရှိသော သန့်ရှင်းသော ဝိညာဉ်တော်၏ တန်ဖိုး သည် အလုပ်လုပ်၍ ကြီးထွားမှုကို ဖြစ်ပေါ်စေနိုင်သည်။

ရင့်ကျက်သော အသင်းတော်၏ အဓိကသွင်ပြင်လက္ခဏာများမှာ ချစ် ခြင်းမေတ္တာဖြစ်၍၊ ဘုရားသခင်၏ မိမိကိုယ်ကို ပေးအပ်သော မေတ္တာ ဖြစ်သည်။

ရင့်ကျက်သော အသင်းတော်သည် ရင့်ကျက်သည် အဘယ်ကြောင့် ဆိုသော် အစိတ်အပိုင်းတိုင်းသည် ထိရောက်စွာ လည်ပတ်ခြင်း၊ အတူ တကွ ပေါင်းစည်းခြင်း ခံရပြီး၊ စစ်မှန်သော စည်းလုံးမှုရှိသည်။

အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုစီနှင့် အဆစ်တစ်ခုစီတိုင်းသည် အသက်ကို ထောက်ပံ့ပေးပြီး၊ အစိတ်အပိုင်းတစ်ခုစီသည် တည်ဆောက်မှု တစ်ခု လုံးအတွက် အလုပ်လုပ်သည်။

ဤဘဝအသက် တစ်ခုလုံးသည် ဦးခေါင်းတည်းဟူသော သခင်ယေရှုခရစ်တော်မှ စီးထွက်လာသည်။